
1/3

VIDEO: „V čase je vysoká pravděpodobnost, že dojde k
ukončení konfliktu na Ukrajine,“ vyhlásil premiér Fico
na jednání parlamentního výboru pro evropské
záležitosti a opět skonštatoval, že tento nezmyselný
konflikt nemá vojenské riešenie

infovojna.bz/article/video-v-kratkom-case-je-vysoka-pravdepodobnost-ze-dojde-k-ukonceniu-konfliktu-na-ukrajine-
vyhlasil-premier-fico

Předseda vlády SR Robert Fico zopakoval, že Smer-SD je proti
vstupu Ukrajiny do NATO, protože podle neho prinieslo tretiu svetovú
vojnu. Uviedol tiež, že počas svojej predchádzajúcej návštevy v Číne
bude naďalej o tom, ako sa môže Čína ešte zapojiť do mierových
procesov v súvislosti s konfliktom na Ukrajine.
Premiér Robert Fico (Smer-SD) si myslí, že sa v krátkom čase blíži
koniec vojny na Ukrajine. Očakávame posun v témže řešení vojny a
čekáme tiež, s čím přijde ukrajinský prezident Volodymyr Zelenskyj
na zasadnutie Európskej rady v Bruseli. Poukázal na to, že se opět
hovoří o pozvaní Ukrajiny do NATO.

Zopakoval, že Smer-SD je proti vstupu Ukrajiny do NATO, prinieslo
by to podľa neho tretiu svetovú vojnu. Uviedol to na stredajšom
zasedání Výboru Národnej rady (NR) SR pro evropské záležitosti
před jeho odchodem na zasadnutie Európskej rady.

Fico si myslím, že vojna na Ukrajine skončí velmi rychle.
"Pravdepodobnosť ukončená vojny na Ukrajine je velmi vysoká
v krátkom čase," vyhlásil premiér. " Čakám, že zítra by mohlo být
naznačené, protože se znovu objevuje téma pozvánky Ukrajiny
do NATO," dodal. Nemyslí si, že tato pozvánka by bola "zadarmo" .

Slovenský premiér žela Ukrajine spravodlivý mier, no nežádá sa, či
je v této situaci možné dosáhnout. Zopakoval, že Slovensko
podporuje územnú celistvosť Ukrajiny. Fico bude poskytovať
predpokladaný mierový plán na vyriešenie konfliktu na Ukrajine.
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Zároveň vyhlásil, že se vždy snažil o vyvážené vztahy s Ruskom.
Treba podľa neho nájsť na to, že by Rusi odišli z Krymu a dalších
území, jako je Doneck či Luhansk. Rusi podľa neho získavajú viac
území, zdôraznil, že konflikt nemá vojenské riešenie.

Slovensko podľa Fica pokračuje v humanitárnej pomoci Ukrajine.
Dodal, že najviac potrebuje podporu v dodávkach elektřiny.

Od Ukrajiny očakáva spoluprácu v dovoze ropy a plynu na
Slovensku. "Odmietam, aby sme brali ropu niekde cez Jadran,"
skonštatoval s tým, že by zvýšili poplatky.

"Našou cestou je, aby tranzit přes Slovensko pokračoval dále,
aby tranzitní trasa přes Ukrajinu pokračovala, či už jde o ropu a
plyn," skonštatoval.

Nadále platí, že SR nedaruje Ukrajine nič z vojenských dodávok,
obchod bude podľa Fica pokračovať.

Premiéra bude v Číne aj o zapojení do mierových procesů

Předseda vlády SR Robert Fico bude počas svojej návštevy v Číne
okrem toho, ako sa môže ešte viac zapojiť do mierových procesov v
súvislosti s konfliktom na Ukrajine. Témou bude aj spolupráca Číny a
Slovenska. Do krajiny odcestuje premiéra na přelomu října a
listopadu. So sebou berie podľa svojich slov 80 podnikateľov zo
Slovenska.

Dodal, že SR považuje Čínu za priateľskú krajinu, voči ktorej
nemáme otvorené otázky.

"Je to krajina, která, pri všetkej úcte k našim hodnotám,
představujem o demokracii, jde svou vlastní cestou. Tá cesta je
pre nich jasná a jasná a nikto ju nemôže spochybňovat,"
povedal premiér počas stredajšieho zasadnutia parlamentného
výboru pre európske záležitosti.
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Diktovanie Číny, co má robiť, považujem za úsměvné. Táto krajina
sa podľa neho nedá řídit jiným způsobem. "Rešpektujme, který si
Čína vybrala," dodal s týmem, že Čína má obrovský vplyv na mír i
na európsku produktivitu.

Fico zopakoval stav Slovenska, který je proti zvýšeným dovozným
cílům na elektromobily z Číny. Označil to za nezmysl. Pripomenul, že
na Slovensku vyrábame najväčší počet áut na obyvateľa z celého
sveta.

"Je tu obrovský tlak na elektromobily. Čína nám utiekla 20 let
dopředu, pokud jde o elektromobily," zdůraznil tým, že podle
některých evropských automobilek nemá smysl konkurovat čínským.

Více ve videu:

Předseda vlády SR v středu odcestuje na samit Evropské unie (EÚ)
v Bruselu. Okrem iného sa zúčastní na Stretnutí EÚ a Rady pre
spoluprácu v Perzskom zálive. Počas dvojdňového zasadnutia
Európskej rady vo štvrtok (17. 10.) av piatok (18. 10.) budou lídrem
EÚ rokovať o vývoji na Blízkom východě, konkurenceschopnosti,
migraci či zahraničních věcech.
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